
优质镀锌瓦楞钉 瓦楞钉

产品名称 优质镀锌瓦楞钉 瓦楞钉

公司名称 高密市茂源五金制品有限公司

价格 6200.00/吨

规格参数 型号:8G-13G
类型:瓦楞钉
直径:2.5-4.0（mm）

公司地址 山东省潍坊市高密市朝阳街道卣坊村

联系电话 2570575 13963617286

产品详情

型号 8G -13G 类型 瓦楞钉
直径 2.5-4.0（mm） 长度 44-100（mm）
表面处理 电镀锌

高密市茂源五金制品有限公司地处经济十分发达的山东半岛，毗邻青岛口岸，位于山东省高密市经济技
术开发区，地理位置非常优越，交通运输十分发达。公司专业生产经营各种规格的出口镀锌瓦楞钉，普
通圆钉，铰链、插销、合页、风钩、拉手等小五金和各种劳保手套。已发展成为专业生产五金、钉子类
产品的高知名度五金企业。本公司拥有自营进出口权，为公司长远发展奠定了坚实的基础。 公司生产的
瓦楞钉系列为公司的龙头产品，年生产能力万余吨，为全国最大的瓦楞钉制造商之一。公司拥有一整套
制钉流水线生产设备，自行完成钉帽、拉、制钉、电镀及包装成箱的生产全过程。注册商标“茂源”在
国内外享有较高的声誉，主导产品瓦楞钉畅销东南亚、南美、非洲等三十多个国家和地区。 优秀的茂源
员工以干干净净做人，实实在在做事的企业信条，以卓越品质，创新思维，独特理念的企业追求，依靠
科学的管理模式，雄厚扎实的技术实力，先进的生产流水线设备，始终追求产品的高质量，以最优的品
质，最低的价格，最可靠的信誉，服务于客户，在同行、顾客之间享有较高信誉。经济全球化时代已到
来，在机遇与挑战面前，公司总经理于纪朋携全体员工愿与海内外同仁精诚合作，携手并肩，共同致富
，共谋发展！ 本公司现有专业技术人员20余名。具有数套生产工艺流程，国内一流生产设备及检测设备
，现代化的企业管理。本公司的宗旨是“质量第一，用户第一，信誉至上”热情欢迎国内外客户前来洽
谈。gaomi maoyuan hardware products co.,ltdis located in shandong peninsula where economics are developing
quickly. it is in gaomi economic-technical development zone near qingdao port, with a convenient geographic
position and traffic service. our business ranges cover areas including galvanized roofing nails with umbrella head,
common round wire nails, hinges, bolts, wind nails, handles and latex gloves etc. we have the right to import & export
by ourselves, and have become one of the famous enterprises for nails and hardware in china. our company’s key
product isroofing nailwith an annual output of over 10,000 tons. we have a whole set of production line for making
nails, plating and packing. its “maoyuan” brand enjoys a high reputation. the products are sold to over 30 countries
and regions in southeast asia, south america and africa, etc. our business creed is “honesty and practical way of doing
things”. we seek high quality and creative ideas. we serve our clients with scientific management, enormous technical
potentiality, advanced production equipment, high quality products, the lowest price and reliable reputation. in time



of economic development and challenge, our general manager yu jipeng, with the whole staff, will cooperate hand in
hand with our friends at home and abroad for further development. now our company has more than 20 technicians
and also several complete set of manufacturing technical system with first-grad machines in the nation and testing
facilities,and advanced enterprise managent system,our company always aims at"quality first,customer,reputation
beyondall"wellcome warmly friends from both nation and oversers to hole talk with us.
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